
Protokół Nr 9/2021 

Z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów 

Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 29 grudnia 2021 r. 

 

 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk rozpoczął posiedzenie o godzinie 8:30, witając przybyłych 

członków komisji oraz wszystkie osoby uczestniczące w posiedzeniu. 

Na podstawie listy obecności (zał. nr 1 do protokołu) stwierdził, że obrady są prawomocne,  

na 9 członków komisji obecnych było 8. 

Pan przewodniczący komisji P. Jacyk przedstawił zaplanowany do realizacji porządek 

posiedzenia: 

1. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 r. 

2. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat (Łukawiec). 

3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na 

okres powyżej 3 lat (Żmijowiska). 

4. Ustalenie diet dla sołtysów. 

5. Opracowanie planu pracy komisji na 2022 rok. 
6. Sprawy bieżące. 

Innych propozycji tematów nie było, a zaplanowany porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie. 

W posiedzeniu oprócz członków komisji uczestniczyli: Wójt Gminy Wielkie Oczy Pan Albert 

Hawrylak, Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Słotwińska, referent Pani Gabriela Wojtasik, pomoc 

administracyjna Pan Michał Sroczyński, sołtys sołectwa Żmijowiska Pani Katarzyna Lechocińska-

Żywiak, sołtys sołectwa Kobylnica Ruska Pan Mieczysław Junik, sołtys sołectwa Wielkie Oczy Pan 

Franciszk Furman, sołtys sołectwa Skolin Pan Jan Dewojno. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią skarbnik E. Słotwińską, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 r. (zał. nr 2 do protokołu) 

oraz autopoprawki Wójta Gminy Wielkie Oczy do projektu budżetu na 2022 rok (zał. nr 3 do 

protokołu). Pan radny R. Osowski zapytał czy na subwencję jest ściśle określone wydatkowanie. Pani 

skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że nie ma określonego wydatkowania. Pan radny R. Osowski 

zauważył, że kwota 15 tys. odszkodowania jest bardzo mała. Pan Wójt A. Hawrylak wyjaśnił, że część 

sołtysów wybrała w ramach rekompensaty usługę koparką, a to już nie jest wliczone w tą kwotę. 

Rozpoczęła się dyskusja na temat budowy PSZOK oraz odbioru odpadów. Pan Wójt A. Hawrylak 

wyjaśnił, że każdy mieszkaniec, który ma podpisaną umowę na odbiór odpadów będzie mógł 

nieodpłatnie oddać odpady segregowane w PSZOK. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił o głos Panią G. Wojtasik, która przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat (Łukawiec) 

oraz projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 

lat (Żmijowiska). Rozpoczęła się dyskusja na temat dzierżawy gruntów. Pan Wójt A. Hawrylak 

zaznaczył, że należałoby wyznaczyć wolny pas około 20 m od zabudowań. Pan radny R. Osowski 



zapytał jaka jest cena wyjściowa do przetargu w Żmijowiskach. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, 

że cena jest jeszcze do ustalenia ale pomiędzy 1000 a 1200 zł. 

Pan przewodniczący P. Jacyk poprosił aby sołtysi wypowiedzieli się na temat wysokości diet oraz 

pracy w sołectwie. Pani sołtys K. Lechocińska-Żywiak przedstawiła jak wygląda praca w sołectwie 

Żmijowiska. Pan Wójt A. Hawrylak zaznaczył, że trzeba określić zakresy obowiązków sołtysów oraz od 

nich uzależnić wysokość diet. Rozpoczęła się dyskusja na temat obowiązków sołtysów podczas, której 

wywnioskowano, że trzeba opracować obowiązki sołtysów. Pan radny R. Osowski zauważył, że nie 

można żądać obecności sołtysa na sesji lub komisji gdyż nie otrzymuje on dnia wolnego w związku z 

pełnioną funkcją. Zauważył również, że kwoty jakie otrzymują sołtysi nie mają już takiej samej 

wartości jak w 2015 roku. Rozpoczęła się dyskusja na temat wynajmu świetlic, protokołu zdawczo- 

odbiorczego. Zaproponowano żeby dodać do protokołu podpisy sołtysa i pracownika Urzędu Gminy. 

Pan radny R. Osowski zaproponował żeby popracować nas zmianą statutów sołectw. Rozpoczęła się 

dyskusja na temat statutów, kadencji sołtysów oraz zakresów obowiązków. Przystąpiono do 

wypracowania wysokości diet sołtysów. Pan Wójt zaproponował żeby kwotą wyjściową do określenia 

diet był 1% wartości funduszu sołeckiego + 250 zł za opiekę nad świetlicą + 150 zł podstawy. 

Zapytano o opinię sołtysów, którzy byli za podaną propozycją. Przedstawiono przykładowe wyliczenia 

(zał. nr 4 do protokołu). Poddano pod głosowanie wypracowane kwoty diet sołtysów. Komisja 

zaopiniowała propozycję podniesienia diet dla sołtysów zgodnie z załącznikiem nr 4 do protokołu 

jednogłośnie pozytywnie, za było 8 członków komisji. 

Pan przewodniczący P. Jacyk podał propozycję planu pracy na 2022 rok. Przystąpiono do 
naniesienia poprawek. Poddano pod głosowanie wypracowany plan pracy (zał. nr 5 do protokołu). 
Członkowie komisji zaopiniowali przygotowany plan pracy jednogłośnie pozytywnie. 

W sprawach bieżących Pan M. Sroczyński przedstawił projekt uchwały.(zał. nr 6 do protokołu).  
Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
jednogłośnie pozytywnie, za było 8 członków komisji. 

W związku z wyczerpaniem się porządku posiedzenia Pan przewodniczący podziękował wszystkim 

za udział i zamknął posiedzenie komisji o godzinie 11:54. 

 

Protokolant: Małgorzata Machczyńska 

 

 

Przewodniczący Komisji 
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